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ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 13. veljače 2024. godine (utorak) 

godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI : Franjo Kraljik, Manuel Mandić, Robert Četa, Dalibor Puš, Jelena Đuričić, 

Željko Lehpamer 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Anica Milosavljević (opravdano), Darko Meter (opravdano), Leonard 

Marušić (opravdano), Ivana Škrnički Lukić (opravdano) 

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – Općinski načelnik, Maja Pintarić – viši stručni suradnik, 

Tomislav Dereš – komunalni redar 

ZAPISNIČAR: Maja Pintarić 

Predsjedavajući na sjednici, predsjednik Općinskog vijeća Franjo Kraljik, pozdravlja nazočne, otvara 

22. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te konstatira da je 

sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 6 (šest) te da se sve odluke mogu pravovaljano donijeti. 

Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li netko ima kakav prijedlog za 

dopunu. Dopune nije bilo. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red iz 

saziva. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća održane 15.12.2023. godine – u prilogu 

2. Aktualnih pola sata 

3. Usvajanje Godišnjeg provedbenog Plana unaprjeđenja zaštite od požara u 2024.g. – u prilogu 

4. Usvajanje Izvješća o stanju zaštite od požara za 2023.g. i stanju provedbe Godišnjeg 

provedbenog Plana unaprjeđenja zaštite od požara za 2023.g. – u prilogu 

5. Usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023.g. – u 

prilogu 

6. Usvajanje Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića u Novoj Bukovici – u prilogu, obrazloženje u 

prilogu 

7. Usvajanje Odluke o imenovanju privremenog ravnatelja ustanove Dječjeg vrtića u Novoj 

Bukovici – u prilogu 

 

TOČKA 1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća održane 15.12.2023. godine 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća održane 15.12.2023.g. 

 

TOČKA 2. Aktualnih pola sata 

 

Jelena Đuričić – zanima ju dokle su stigli radovi na Projektu razvoja širokopojasnog interneta. 

Tomislav Bračun – odgovara da radovi na projektu ne idu najbolje, ima još dosta radova i kasni se sa 

izvođenjem radova u odnosu na planirano. Sve Općine koje sudjeluju u projektu, a to su Općina 
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Crnac, Čačinci, Čađavica, Mikleuš, Sopje, Voćin, Zdenci i mi su zabrinute za daljnju izvedbu 

svjetlovodne mreže, početak pružanja usluga putem mreže i na kraju i na samo sufinanciranje 

Europske unije. Veliki je financijski teret općine i stoga moramo biti oprezni.  

Dalibor Puš – ukazuje na problem mosta kod nogometnog igrališta u Novoj Bukovici, trebalo bi se 

nasipati kamena jer kada izlazi sa traktorom i prikolicama jako je teško izaći jer je u lošem stanju. 

Tomislav Bračun – odgovara da je većina mostova u lošem stanju zbog kiša i zimskog vremena, 

općina ima u vidu popravljati tako loše mostove i puteve. 

Željko Lehpamer – zanima ga ima li kakvih novosti što se tiče Javnog natječaja za korištenje 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Nova Bukovica i što će se napraviti sa 

preostalih poljoprivrednim zemljištem što nije ulazilo u ovaj natječaj 

Tomislav Bračun – odgovara da je povjerenstvo za provedbu natječaja poslalo prijedlog Odluke o 

odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u prosincu, ministarstvo je u međuvremenu tražilo dokumentaciju 

za dva ponuditelja što se je i poslalo odmah drugi dan, od tada nema nikakvih novosti što se tiče 

natječaja. Zemljište koje nije bilo u ovom natječaju biti će raspisano na nekom drugom natječaju, ako 

ne postoje razlozi zbog kojih ne može biti dano na korištenje.  

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

TOČKA 3. Usvajanje Godišnjeg provedbenog Plana unaprjeđenja zaštite od požara u 2024.g. 

 

Tomislav Bračun – objašnjava o stanju u DVD-u Nova Bukovica Brezik. Sve je manje ljudstva koji su 

zainteresirani za vodstvo i sudjelovanje u udruzi, potiče na veću zainteresiranost i uključivanje u rad 

društva, na rad operativnih vatrogasaca jer posjedujemo opremu i vozila potrebna za uredno ispunjenje 

svih obveza koje društvo ima. 

Dalibor Puš – odgovara da društvo ne organizira niti zabave, niti poziva stanovništvo na godišnje 

skupštine, ja bi došao da je bilo objavljeno, dosta se je zatvorilo što se tiče rada sa lokalnim 

stanovništvom, kako si rade tako će im i biti. 

Maja Pintarić – odgovara da kada je društvo organiziralo zabave, vježbe i drugo nitko od stanovništva 

nije dolazio podržati, pa onda nema svrhe ni da se organizira. Što se tiče poziva na godišnje skupštine 

pozivaju se uredno svi članovi društva. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Godišnji provedbeni Plan unaprjeđenja zaštite od požara za 2024.g. 

 

TOČKA 4. Usvajanje Izvješća o stanju zaštite od požara za 2023.g. i stanju provedbe Godišnjeg 

provedbenog Plana unaprjeđenja zaštite od požara za 2023.g. 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće o stanju zaštite od požara za 2023.g. i stanju provedbe Godišnjeg 

provedbenog Plana unaprjeđenja zaštite od požara za 2023.g. 
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TOČKA 5. Usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

2023.g. 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023.g. 

TOČKA 6. Usvajanje Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića u Novoj Bukovici 

 

Tomislav Bračun – objašnjava dodatno o razlozima nove Odluke o osnivanju vrtića. 

Tomislav Bračun – predlaže za vrtić 3 imena: Pčelica, Radost i Maslačak. 

Jelena Đuričić je glasala za ime Pčelica. Dalibor Puš je bio suzdržan. Franjo Kraljik, Željko Lehpamer, 

Robert Četa i Manuel Mandić glasali su za ime Maslačak. S obzirom da je većina vijećnika glasala za 

ime Maslačak odlučeno je da se Dječji vrtić u Novoj Bukovici zove „Maslačak“. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o osnivanju Dječjeg vrtića „Maslačak“ u Novoj Bukovici 

TOČKA 7. Usvajanje Odluke o imenovanju privremenog ravnatelja ustanove Dječjeg vrtića u 

Novoj Bukovici 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o imenovanju privremenog ravnatelja ustanove Dječjeg vrtića u Novoj 

Bukovici. 

Sjednica je završila s radom u 17,40 sati. 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA        

 Maja Pintarić, mag.oec.    Franjo Kraljik 


